
Protokół Nr 229
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 7 lipca 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1000. Posiedzenie otworzył Z-ca
Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drązkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 225 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach powołania Komisji

Egzaminacyjnych do rozpatrzenia wniosków o nadanie stopnia awansu
zawodowego nauczyciela mianowanego - 6 uchwał.

4. Rozpatrzenie wniosków i petycji Rady Miejskiej w Końskich.

5. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z ty, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 225 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad. 3
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił sześć projektów uchwał Zarządu w sprawach powołania

Komisji Egzaminacyjnych do rozpatrzenia wniosków o nadanie stopnia awansu
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zawodowego nauczyciela mianowanego. Odczytał proponowane składy osobowe

Komisji Egzaminacyjnych w II Liceum Ogólnokształcącym, w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych nr l, w Zespole Szkół Ponadpodstawowych wStąporkowie,

w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym w Baryczy oraz w Poradni
Psychologiczno - Pedagogicznej.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o praktykę dotycząca

wyboru ekspertów do składu Komisji.

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera odpowiedział, że Ministerstwo Edukacji Narodowej weryfikuje
kandydatów na ekspertów i umieszcza na liście ekspertów MEN.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały od Nr 84/2022 do Nr 89/2022

w przedmiotowych sprawach.

Ad. 4

Zarząd zapoznał się z wnioskami i petycjami Rady Miejskiej w Końskich.

Zarząd postanowił przekazać niniejsze sprawy do komórek merytorycznych t.j.

Zarządu Dróg Powiatowych oraz do Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych
i Mienia Powiatu w celu zaopiniowania.

Ad.5 ·
W sprawach różnych:

./ Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron dał pod rozwagę

powołanie Zespołu Kontrolnego do przeprowadzenia kontroli poradni
funkcjonujących przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Zaproponował, aby Zespół składał się z czterech osób - trzech
pracowników Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia oraz
audytora. Omówił zakres kontroli: sumienność wykonywanej pracy,

godziny pracy, sposób rejestracji. Stwierdzi, że jest dużo negatywnych
sygnałów dotyczących przyjmowania pacjentów w poradniach.
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Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik potwierdził, że do niego również

docierają negatywne opinie dotyczące funkcjonowania poradni specjalistycznych
przy szpitalu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że powiat ma
obowiązek nadzoru nad jednostkami. Zwróciła uwagę, że kierownik jednostki
musi zostać powiadomiony o terminie kontroli, a kontrolujący powinni posiadać
stosowne upoważnienia.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski poinformował, że ustawa nie
wskazuje wprost, które organy podmiotu tworzącego mogą przeprowadzać

kontrole. Przyjmuje się, że jest to Komisja Rewizyjna, Zespół Kontrolny
powołany przez Radę Powiatu oraz Zespół Kontrolny powołany przez Zarząd

Powiatu. Przepisy prawa wskazują wszystkie kroki, które musi podjąć podmiot
kontrolujący. Podkreślił, że przy kontroli ma prawo uczestniczyć strona
kontrolowana tzn. kierownik jednostki.

Zarząd uznał zasadność przeprowadzenia kontroli poradni
specjalistycznych funkcjonujących przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1110 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

·..··· ···· .. ···· ..·· .. tliM..·..·..·.. ···...... ·· ..·

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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